
آرمان ملی: دوی نیمه ماراتن شیراز جمعه، 
۱۵ اردیبهشت ماه برگزار شد. رقابت هایی که 
حاشیه هایی را به دنبال داشت و با استعفای رئیس 
فدراسیون دو ومیدانی همراه شد. معاون وزیر 
ورزش روز گذشته با استعفای رئیس فدراسیون 

موافقت کرد. 
   تصاویر

در پی انتشار تصاویری از مسابقات دو و میدانی 
در شیراز و حضور زنان بی حجاب در این مسابقه، 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان دستور 
تشکیل پرونده قضائی و احضار مسئولان برگزار 
کننده را صادر کرد. به گزارش ایرنا از روابط عمومی 
دادگستری فارس، سید مصطفی بحرینی با بیان 
اینکه قصور، ترک فعل و تقصیر احتمالی مسئولان 
در این خصوص با جدیت بررسی می شود، گفت: 
پس از این اقدام ساختار شکنانه، سرپرست ورزش و 
جوانان استان، مدیر ورزش و جوانان شیراز و رئیس 
هیات دو و  میدانی و مسئولان انتظامات برگزاری 
مسابقه جهت ارائه توضیح به دادستانی احضار 
شده اند.وی با بیان اینکه برخی شواهد حاکی از 
ورود غیر مجاز تعدادی دونده به مسیر مسابقه 
بوده است، افزود: این موضوع نیز به صورت مجزا 
در دست بررسی قرار دارد. براساس اعلام روابط 
عمومی دادگستری فارس، انتشار تصاویر دوندگان 
بی حجاب در جریان مسابقه دو و میدانی جمعه که 
به مناسبت روز شیراز برگزار شد، انتقاد کاربران 

شبکه های اجتماعی را به دنبال داشته است. 
   واکنش معاون وزیر 

در پی اتفاقات رخ داده ناهنجار در مسابقات 
استقامت فارس، معاون توسعه ورزش بانوان وزارت 
ورزش و جوانان با تقبیح این رخداد از رسیدگی 
فوری به این مساله خبر داد. به گزارش وزارت 
ورزش و جوانان، مریم کاظمی پور درباره حاشیه 
سازی رخ داده از سوی عده ای در خلال برگزاری 
مسابقات دوی استقامت فارس اظهار کرد: بر اساس 
گزارشهای دریافتی از برگزارکنندگان این رویداد، 
تمهیدات لازم برای برگزاری این مسابقات از جمله 
ساعت مجزای برگزاری رقابت های آقایان و بانوان 
و همچنین مسیرهای جداگانه اندیشیده شده 
بود اما در پایان این مسابقه، رفتار هنجارشکنانه 
برخی افراد که بدون ثبت نام و بدون داشتن 
شماره خودشان را به مسیر برگزاری مسابقه 

رسانده بودند، تصاویر ناهنجاری را ایجاد کرد. وی 
در پایان افزود: وزارت ورزش و جوانان این رفتارها 
را تقبیح می کند و اجازه نمی دهیم کسی بخواهد 
به اسم ورزش به عادی سازی رفتارهایی بپردازد که 
با ارزشهای جامعه اسلامی و اعتقادات مردم ایران 
سازگاری ندارد. به هیچ عنوان توسعه ورزش با 
چنین رفتارهایی مورد تایید نیست و نمی گذاریم 
کسی چنین تصاویر نامربوطی را از ورزش کشور 
نهادینه کند. بر همین اساس ضمن تقبیح این 
اتفاق، به طور قطع جزئیات و عوامل دخیل در این 

رخداد مورد بررسی قرار خواهد گرفت. 
   توضیح رئیس هیات 

دوی نیمه ماراتن شیراز جمعه، ۱۵ اردیبهشت 
ماه برگزار شد. در جریان این مسابقه حاشیه هایی 
ایجاد شد که در نتیجه آن هاشم صیامی، رئیس 
فدراسیون دوومیدانی از سمت خود استعفا داد. 
روح ا... نجمی رئیس هیات دوومیدانی فارس 
در گفت وگو با ایسنا در مورد حواشی دوی نیمه 
ماراتن گفت: بعد از اینکه استارت مسابقه زده شد، 
در کیلومتر دو، سه تعدادی خانم به گروه مردان 
اضافه شدند. این افراد ورزشکار ما نبودند. مسابقه 
مردان در حافظیه و مسابقه خانم ها با فاصله ۱۲، 
۱۳ کیلومتری از مسابقه مردان در حال برگزاری 
بود. تعدادی خانم خودسرانه به گروه مردان اضافه 
شدند و اصلا از ورزشکاران ثبت نام شده و شناخته 

شده دوومیدانی نبودند. کسانی بودند که قصدشان 
تفریح و اختلال در نظم بود. آن مسابقه برای 
کودکان سندروم داون برگزار شد اما این افراد هدف 
مسابقه را زیر سوال بردند. او در مورد استعفای 
هاشم صیامی ریاست فدراسیون دوومیدانی 
گفت: گویا از آقای صیامی خواسته شده بود حکم 
برکناری من را بزنند اما قبول نکردند. آقای صیامی 
از نزدیک تمام استانداردهای مسابقه را دیده 
بود. نزدیک به ۴۰۰ نیروی نظامی و انتظامی این 
مسابقه را پوشش دادند. پلیس راهور، ارتش، بسیج 
و نیروی انتظامی این مسابقه را پوشش دادند. 
فرمانده نیروی انتظامی استان در این مسابقه 
حضور داشت. مجوز شورای تامین استان را داشتیم 
و به رغم اینکه ۴۰۰ نیروی انتظامی و نظامی امنیت 
مسابقه را تامین کردند اما برخی افراد چنین اتفاقی 

را رقم زدند. 
   توضیح رئیس فدراسیون 

هاشم صیامی رئیس فدراسیون در مورد حواشی 
پیش آمده در نیمه ماراتن شیراز بیان کرد: هیات ها 
در راستای توسعه ورزش همگانی، ارتقای سطح 
سلامت جامعه و پیشگیری از آسیب های اجتماعی 
دوهای خیابانی را برگزار می کنند. این مسابقه هم 
با مجوز شورای تامین استان برگزار شد. مسابقه 
مردان و زنان از هم جدا بود و ۲۰، ۳۰ کیلومتر از هم 
فاصله داشتند اما تعدادی از تماشاگران یا خانواده 

دونده ها وارد مسیر مسابقه شدند. او در مورد دلیل 
استعفای خود گفت: از من خواستند با رئیس هیات 
برخورد کنم اما همه کارهایش را درست انجام داده 
بود و نمی توانستم کاری بکنم. ضمن اینکه برای 
مسابقات نیروهای حراست و انتظامی نیز حضور 
داشتند. صیامی درمورد استعفای خود در شرایط 
حساس کنونی و نزدیک به بازی های آسیایی گفت: 
اگر رئیس هیات فارس مقصر بود قبول می کردم 
اما کارمان را به نحو احسن انجام دادیم. هدفمان 
هم خیر بود. اتفاقات خوبی هم افتاد اما این وسط 
چند اشتباه هم صورت گرفت که ارتباطی به هیات 
دوومیدانی استان ندارد. حتی اختتامیه مسابقات 
را به دلیل جلوگیری از حواشی برگزار نکردیم. این 
را هم بگویم من خودم ایثارگر هستم و ارزش های 
جامعه و کشور برای من اهمیت دارند. او در واکنش 
به اینکه شایعه شده وزارت پیش از این هم فشار 
آورده که استعفا بدهد و ماراتن شیراز بهانه ای 
جدی برای این اتفاق شده است، بیان کرد: نه واقعا 
چنین موضوعی صحت ندارد و هیچ فشاری به من 
نیاورده اند. نزدیک به سه سالی که در فدراسیون 
بودم، هرچند کم و کاستی هایی وجود داشت 
اما تمام تلاش مان را کردیم که رضایت جامعه 
هدفمان را کسب کنیم. صیامی در مورد وضعیت 
استعفایش و موافقت وزیر ورزش و جوانان گفت: 
آقای سجادی استعفای من را به آقای محمد 
پولادگر معاون قهرمانی وزارت ورزش ارجاع داده 

است تا بررسی شود. 
   قبول استعفا 

معاونت ورزش قهرمانی وزارت ورزش با 
استعفای رئیس فدراسیون دوومیدانی موافقت 
کرد. پس از رخ دادن حواشی اخیر در رقابت های 
دوی نیمه ماراتن شیراز، هاشم صیامی رئیس 
فدراسیون دوومیدانی در نامه ای به وزیر ورزش و 
جوانان از سمت خود استعفا کرد. وزیر ورزش نیز 
تصمیم گیری در خصوص این استعفا را به معاونت 
ورزش قهرمانی این وزارتخانه سپرد. پیگیری های 
ایسنا از معاونت ورزش قهرمانی وزارت ورزش 
حاکی از آن است که با استعفای رئیس فدراسیون 
دوومیدانی موافقت شده و قرار است به زودی 
سرپرست این فدراسیون از سوی وزارت ورزش 

معرفی شود. 
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گفت وگو

استعفای رئیس فدراسیون تایید شد 

ادامه حاشیه های دوی نیمه ماراتن شیراز 

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس به شانس این تیم برای قهرمانی 
در جام حذفی و لیگ برتر اشاره کرد. حسین بادامکی، در گفت وگو 
با فارس، در خصوص برد پرسپولیس مقابل پیکان اظهار داشت: 
قبل از بازی صحبت هایی مطرح شده بود که این مسأله بازی را 
حساس می کرد. بردن بازی به آزادی و حرف های حاشیه ساز 
باعث شده بود تا روی پیکان هم فشار به وجود بیاید و دیدید که 
بازیکنان این تیم با همه وجود بازی کردند و کار سخت شد. البته 
در هفته های آخر لیگ همیشه این حساسیت وجود دارد، اما مهم 
۳ امتیاز بود که پرسپولیس آن را گرفت وی ادامه داد: خوشبختانه 
وضعیت پرسپولیس خوب است و نتایج این تیم در لیگ برتر 
و جام حذفی این مسأله را به خوبی نشان می دهد. وضعیت 
پرسپولیس در حال حاضر ایده آل است و دو بازی سخت برای 

قهرمانی در لیگ برتر دارند، اما با تمرکز بالا می توان قهرمان شد. 
بادامکی در پاسخ به این سوال که پرسپولیس توانایی قهرمانی 
در هر دو جام را دارد یا نه، گفت: فقط ۴ بازی برای رسیدن 
به این دو قهرمانی باقی مانده و بازیکنان می توانند با حفظ 
تمرکز یک کار به یادماندی انجام دهند. به نظرم در این شرایط 
غافل شدن از هر یک از جام ها درست نیست و با مهره هایی 
که پرسپولیس دارد، می تواند در هر دو جام قهرمان شود. 
پیشکسوت پرسپولیس در مورد ادعای برخی از باشگاه ها مثل 
سپاهان و استقلال مبنی بر حمایت ویژه از پرسپولیس، اظهار 
داشت: این صحبت ها همیشه وجود داشته و شما به من بگویید 
که چه زمانی بوده که استقلال و سپاهان معترض نباشند؟ اگر 
یک مورد آنها معترض نبودند به من بگویید. به نظر من این 

حرف ها توجیه است تا بهانه ای باشد برای 
ناکامی خودشان و بهتر است که ما به 

این مسائل نپردازیم. پرسپولیس باید 
تمرکزش روی بازی های خودش 
باشد و به حواشی توجه نکند. وی 
در پایان افزود: پیش بینی من این 
است که پرسپولیس با حفظ روند 
فعلی می تواند در هر دو جام قهرمان 
شود؛ چراکه مهره های خوبی دارد 
که توانایی دَبلِ کردن دارند. البته 
نمی شود از اتفاقات غیرقابل پیش بینی 

در فوتبال چشم پوشی کرد. 

بادامکی:

پرسپولیس می تواند در قهرمانی دبل کند
  کوتاه 

تسنیم: پیشکسوت فوتبال اصفهان تأکید کرد، هواداران 
سپاهان به چیزی جز قهرمانی در لیگ برتر راضی نیستند. 
رسول کربکندی در پاسخ به این پرسش که کدام تیم شانس 
قهرمانی دارد، تصریح کرد: هر سه تیم بیشترین هزینه ممکن 
را در لیگ امسال داشتند و همه آنها هم شانس دارند، هرچند 
که کار استقلال کمی سخت تر شده است. سپاهان نیز امسال 
لبته یک باشگاه حرفه ای محسوب  خیلی هزینه کرده و ا
می شود و شما نمی بینید که فردی از این باشگاه طلبکار باشد. 
طبیعتاً هواداران سپاهان به هیچ چیز جز قهرمانی راضی 
نیستند، ولی در حال حاضر سرنوشت دست پرسپولیس است 
و سپاهان باید منتظر باشد تا این تیم امتیاز از دست بدهد.  
کربکندی در پایان اظهار داشت: سپاهان تا دو هفته پیش 
شانس اول بود، ولی تساوی برابر ملوان کار را سخت کرد. با 
این حال چیزی در فوتبال قابل پیش بینی نیست و سپاهان 
باید در دو بازی آینده شش امتیاز را بگیرد و منتظر لغزش 

پرسپولیس باشد.

بیــن المــلل 
 هافبک بلژیکی تیم فوتبال رئال مادرید می  خواهد یک سال 
دیگر به کسب درآمد از نیمکت نشینی ادامه دهد! به گزارش مارکا؛ 
ادن ازار خیال رفتن از رئال مادرید را ندارد حتی اگر در فصل آینده 
یک دقیقه دیگر فرصت بازی پیدا نکند. کارلو آنچلوتی فقط به 
زبان نیاورده است که در برنامه هایش جایی برای ستاره سابق 
چلسی ندارد وگرنه آمارها همه جوره تأیید می کنند که کاپیتان 
تیم ملی بلژیک در سانتیاگو برنابئو صرفاً یک بازیکن مازاد است. 
ماندنی شدن کارلتو در رئال مادرید پس از تأیید رئیس باشگاه 
هم بدان معناست که نیمکت نشینی ازار ادامه خواهد داشت اما 
اشتباه است اگر فکر کنید که این خبر ذره ای در انگیزه ازار برای 
ماندن در میان مادریدی ها تردید ایجاد کرده است و این یعنی که 
سناریویی مشابه به آنچه برای گرت بیل رخ داد، قرار است تکرار 
شود. طبق گزارش رادیو کادنا کوپه؛ ادن ازار به هیچ عنوان قصد 

ندارد از رئال مادرید جدا شود و این یعنی 
که سال آینده که آخرین فصل قرارداد 
پردرآمدترین بازیکن رئالی ها با این تیم 
هست هم کنار کارلتو و شاگردان او 
سپری خواهد شد. ازار پس از قهرمانی 

رئال مادرید در جام حذفی اسپانیا، 
گفت: امسال برای من سال سختی 

بوده اما خب نباید این مسئله 
را هم نادیده گرفت که تیم ما 
تیم بزرگ و پرمهره ای است. 
رابطه ام با آنچلوتی؟ رابطه 
ما خوب است، با بازیکنان 
هم رابط خوبی دارم. من 
اما  کنم  بازی  می خواهم 

می دانم که این کار سختی 
است. من باید کار و تلاش کنم 
و انتظار دارم که بیشتر از این 

فرصت بازی پیدا کنم. بدون 
شک می خواهم فصل آخر 
قراردادم را هم در رئال 

مادرید سپری کنم.

   آغوش
کارلو آنچلوتی در حال مصاحبه با شبکه تلویزیونی 
رئال مادرید بود که فلورنتینو پرز، رئیس باشگاه، در 
کنارش ظاهر شد و مصاحبه او را قطع کرد و مربی 

تیمش را در آغوش کشید. 

   اردوی عراق  
بشار رسن عراقی به تیم ملی این کشور دعوت شده و 
راهی اردوی اسپانیا می شود. عراق در فیفا دی ژوئن در 
استادیوم مستایا به مصاف کلمبیا خواهد رفت. بشار سابقه 

۴۷ بازی در تیم بزرگسالان عراق را دارد. 

             علاقه 
مت دیمون، ستاره معروف هالیوود، طرفدار 
رم است. او بازی با اینتر را در کلوب طرفداران رم 
در نیویورک و در کنار هواداران قرمز و زردپوش 

دید. 

ت
شــ
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موسوی مسابقات بوکس قهرمانی  
جهان را با برد آغاز کرد

ایسنا: دیروز در هفتمین روز از مسابقات بوکس 
قهرمانی جهان سیدشاهین موسوی در وزن ۷۵ 
کیلوگرم پس از یک دور استراحت، در نخستین مبارزه 
خود به مصاف سلطان عثمانلی از ترکیه رفت که با 
نتیجه ۵ بر صفر به برتری رسید. او باید روز سه شنبه 
۱۹ اردیبهشت  با برنده دیدار استرالیا و مولداوی مبارزه 
کند. پیش از این امین مجنونی در وزن ۸۶ کیلوگرم، 
میثم قشلاقی در وزن ۸۰ کیلوگرم و علی حبیبی نژاد 
در وزن ۶۷ کیلوگرم در اولین دیدارهای خود مغلوب 
شدند از دور مسابقات کنار رفتند. عبدالمالکی هم که 
در دور اول پیروز شده بود در دیدار دوم شکست خورد 
و حذف شد. دانیال شه بخش در وزن ۶۰ کیلوگرم و 
پوریا امینی در وزن ۹۲ که در دور اول پیروز شده اند 
باید دوشنبه به مصاف رقبای خود بروند. شه بخش 
مقابل سیمئونوف روسنوف بلغاری مبارزه می کند و 
امیری به مصاف نارک ماناسیان ارمنی می رود. هدایت 
این نفرات برعهده همایون امیری و محمود نهتانی به 
عنوان مربی است. بیست و دومین دوره مسابقات 
قهرمانی جهان ۲۰۲۳ با حضور ۵۳۹ بوکسور از ۱۰۷ 
کشور در ۱۳ وزن از روز دوشنبه ۱۱ اردیبهشت  به 
میزبانی تاشکند ازبکستان آغاز و به مدت ۱۴ روز ادامه 

خواهد داشت.

خارج ازمستطیل سبز

خاورمیانه مقصد بعدی اینیستای  
۳۸ ساله 

با بارسلونا   ۲۰۱۸ اینیستا در سال  آندرس 
خداحافظی کرد و راهی ژاپن شد و از آن زمان در 
فوتبال ژاپن بازی کرده است. تابستان ۲۰۲۳ قرارداد 
این بازیکن با تیم ژاپنی به پایان 
خواهد رسید و او به دنبال تیم 
دیگری است و به نظر می رسد 
خاورمیانه مقصد بعدی او است. 
آندرس اینیستا با کوله باری از تجربه 
ین  ه تر خته شد شنا
فصل  این  بازیکن 
است.  ژاپن  لیگ 
از  بیش  اینیستا 
۶۰۰ بار برای بارسا 
چهار  کرد؛  بازی 
لیگ  قهرمان  بار 
قهرمانان اروپا شد و ۹ 
عنوان قهرمانی لالیگا را 

به دست آورد. 

خبـــــر

دیگر انتظاری از استقلال نیست 

 از همان اول هم گفتم ممکن است ساپینتو از لحاظ فنی 
مربی خوبی باشد ولی شخصیت او در حد استقلال نیست. این 
مربی پول حرفه ای می گیرد اما به  خاطر رفتارهایی که از خود 
بروز داده چندین بازی استقلال را روی سکو نگاه کرده و از کنار 
زمین تیمش را هدایت نکرده است. ساپینتو بارها جریمه شده اما 
یکسری از مردم هنوز متوجه نشدند چه کسی در مورد موفقیت 
استقلال صحبت می کند و چه کسی در مود عدم موفقیت این تیم 
حرف می زند. خود مسئولان باشگاه استقلال می دانند این مربی 
ادا و اطوارش تمامی ندارد.  ممکن است با گزارش داوران اعضای 
کمیته انضباطی جریمه سنگین تری برای ساپینتو در نظر بگیرند 
ولی یا من فوتبال نمی فهمم یا اینکه فکر می کنند دشمن استقلال 
هستم، چون هر درباره حرکات ساپینتو اخطار دادم گوشی بدهکار 
نبود. شنیده ام در فضای مجازی درباره من بد حرف زده اند، آن 
قدر خوشحال شدم از این اتفاق چون مردم فهمیده اند یک فردی 
هست که ایرادها را می بیند و بر زبان می آورد. به نظر من استقلال 
قهرمانی این فصل لیگ برتر را به ساپینتو باخت و در حسرت ماند. 
بزرگترین اشتباه او در بازی با پرسپولیس بود که نتوانست حریف 
را آنالیز کند و با برنامه ای دقیق برنده دربی شود. کوین یامگا 
نعمتی بوده که در این دو فصل استقلال در اختیار دارد، حالا که 
مصدوم است و نمی تواند بازی کند اما آن موقع که مصدوم نبود 
هم ساپینتو با بازی گرفتن از او در دفاع یا هافبک راست عملا به 
تیم ضربه می زد. شعور استفاده از این بازیکن را سرمربی استقلال 
نداشت این بازیکن باید به صورت بازیکن تهاجمی برای استقلال 
بازی کند چون بسیار بازیکن جنگیده ای است و خیلی زهردار 
بازی می کند نه اینکه پشت هجده قدم خودش را خسته کند و 
نتواند از شکاف های دفاعی حریفان عبور کند، خیلی هم بازیکن 
موثری است و اگر جلو بازی می کرد یامگا دو برابر الان موفق بود. 
بیژن طاهری یکی از بچه های خیلی خوب تاریخ استقلال است، 
او هم از نظر فنی و هم از نظر اخلاقی آدم موجهی است و اصلا 
دعوایی نیست. اصلا این آدم رفتارش نقصی ندارد. بارها با او 
صحبت کرده ام و به او گفته ام ساپینتو را کنترل کن، طاهری هم 
در جواب به من گفته قبل، درحین برگزاری مسابقه و حتی پس از 
بازی به ساپینتو تذکرات لازم را داده است ولی سرمربی استقلال 
حرف کسی را نمی خواند. او فکر می کند سرپرست نباید در کارش 
دخالت کند. نه تنها طاهری بلکه هیچ کس در باشگاه نیست که 
ساپینتو را کنترل کند.   به والله اگر من فرشید سمیعی که به 
عنوان سخنگوی استقلال حرف از تمدید قرارداد این مربی زده 
را بشناسم. اگر باشگاه استقلال هیات مدیره کارآمدی که ندارد، 
مدیر عاملی که ندارد، بخواهند بنا بر برنامه خاصی ساپینتو را نگه 

دارند، دیگر انتظاری از استقلال نیست.  

حسن خان محمدی بازیکن سال های گذشته 
پرسپولیس در خصوص نتایج این تیم در لیگ برتر 

صحبت کرد. 
    در خصوص برتری پرسپولیس مقابل 
پیکان در هفته بیست و هشتم لیگ برتر چه 

نظری دارید؟
 پرسپولیس در یکی از سخت ترین بازی های 
این فصل خود به پیروزی رسید. پیکان همه تلاش 
خود را کرد تا بازنده نباشد اما بالاخره روی یک 
صحنه مرتکب خطای هند شد و پنالتی ترابی باعث 
برتری پرسپولیس شد. سرمربی تیم تعویض های 
خوبی انجام داد و روند هجومی پرسپولیس قدرت 
بیشتری پیدا کرد تا اینکه گل برتری به دست آمد. 
البته فرصت های گلزنی دیگری هم وجود داشت 
اما مقاومت پیکان مانع از آن شد تا پرسپولیس با 

اختلاف بیشتری برنده شود. 
    پیش بینی می شد بازی سختی در انتظار 

پرسپولیس باشد!
 پرسپولیس در بازی بسیار دشواری برنده شد. 
پیکان شرافتمندانه و با تمام وجود بازی کرد. این 
تیم اتوبوسی دفاع می کرد و کوچک ترین روزنه ها 
را بسته بود. تمام بازیکنان پیکان جوانمردانه مقابل 
پرسپولیس ایستادند و امیدوارم در دیدار بعدی که با 
سپاهان دارند نیز به همین شکل بازی کنند که هیچ 
حرف و حدیثی در میان نباشد. فوتبال پاک و بدون 
هرگونه نکته دارای ابهامی باعث می شود تا مردم 
لذت ببرند و در نهایت تیمی قهرمان می شود که 
شایسته است. قطعاً در هفته های آینده باید شاهد 
چنین بازی هایی باشیم و پرسپولیس استقبال 
می کند که حریفانش بهترین بازی خود را انجام 
دهند تا آنها را در روز خوب شان شکست دهد. 
پرسپولیس توانایی آن را داشت که پیکان را در روزی 
ببرد که بازی اش همزمان با سپاهان و استقلال 
باشد تا بهانه ای وجود نداشته باشد. خوشبختانه 
بازی شرافتمندانه پیکان به همه ابهامات پاسخ 
داد. ضمن اینکه استرس زیادی روی بازیکنان 
پرسپولیس وجود داشت و با آرامش همیشگی بازی 
نمی کردند. وقتی تیم ها شرایط انجام بازی در یک 
روز را دارند می توان برای آنکه تیمی دچار شائبه ای 
نشود بازی های هفته آخر را در یک روز برگزار کرد. 
این موضوع در دنیا اتفاقی معمول است چون هر 
چقدر هم تیم ها پاک بازی کنند باز هم برخی دچار 

شائبه می شوند. 
    در خصوص قضاوت داور بازی پرسپولیس 
و پیکان و بازی هفته آینده سرخپوشان با 

گل گهر سیرجان چه نظری دارید؟
قضاوت داور خوب بود و اتفاقی نیفتاد که 
بخواهیم به وی گله کنیم. اشتباه داوری بخشی از 
مسابقه است ولی در مجموع قضاوت داور بد نبود. 
هفته آینده بازی با گل گهر سیرجان بسیار حساس 
است. گل گهر تیم خوبی بوده و بهتر هم شده، 
ساختار و شکل این تیم با امیر قلعه نویی سرمربی 
کنونی تیم ملی بوده، الان هم شکلی از بازی تیم با 
قلعه نویی را دارند ولی پرسپولیس در صدر جدول 
ایستاده و سرنوشت قهرمانی را در دست دارد. باید 
در بازی مقابل گل گهر برنده شود تا گام دیگری به 

سوی جام بردارد. 

حسن روشن
کارشناس فوتبال

خان محمدی: 
 پیکان مقابل
 پرسپولیس 

شرافتمندانه بازی کرد 

بیژن طاهری: 

آقای ویسی! فکر کردی در سطح گواردیولا هستی که علیه ساپینتو حرف می زنی؟!
 سرپرست تیم فوتبال استقلال به اظهارات 
سرمربی تیم فوتبال استقلال در مورد سرمربی 

پرتغالی آبی پوشان واکنش نشان داد. 
   انتقاد ها 

بیژن طاهری در گفت وگو با تسنیم، درباره 
انتقادهای اصغر شرفی و حسن روشن از او به دلیل 
کنترل نکردن رفتارهای ریکاردو ساپینتو، اظهار 
داشت: خیلی ها گفتند ساپینتو را کنترل کن، ولی 
آیا رفتارهای او با ابتدای فصل قابل مقایسه است؟ 
ساپینتو کنار زمین آرام حضور دارد، ولی سرپرست 
و مربی حریف این همه راه از نیمکت شان می آیند تا 
او را تحریک کنند. ساپینتو در بازی با صنعت نفت 
آبادان توپ را به بازیکن حریف داد و گفت وقت تلف 
نکن. او چیزی نگفت که این همه شلوغش کرده اند. 

   وفاداری 
وی در ادامه یادآور شد: من در تیم جوانان پاس 
بودم و شرفی سال ۱۳۵۹ اولین مربی بود که مرا به 
تیم ملی دعوت کرد. شرفی خودش درس وفاداری 

داد، حالا چرا ایراد می گیرد و می گوید کمبود دارم؟ 
اتفاقاً من زیادی هم دارم! من از مکتب تیمم دفاع 
کردم و وفاداری ام را نشان دادم. زمانی که مربی و 
دستیار سرمربی خارجی بوده یا زمانی مربی موقت 
سپاهان بودم، همین رفتار را نشان دادم، حالا با من 

صحبت از وفاداری می کنید؟!
   پاسخ با احترام 

سرپرست تیم فوتبال استقلال با انتقاد از 
اظهارات عبدا... ویسی سرمربی صنعت نفت علیه 
ساپینتو گفت: ویسی در دور رفت بازی ها در لیگ 
برتر سرمربیگری نمی کرد، به همین دلیل ساپینتو 
او را نمی شناخت و در بازی با صنعت نفت پرسید 
مربی شان کدام است که به سمت او بروم. وقتی 
ویسی را به ساپینتو نشان دادم به سمت سرمربی 
صنعت نفت رفت و خوش و بش کرد. وقتی کسی 
چنین کاری می کند، یعنی رفتارهایش از قبل 
برنامه ریزی شده نبود. ساپینتو به ویسی احترام 
گذاشت و به سمت او رفت. این ویسی بود که 

بلافاصله پس از بازی علیه ساپینتو حرف زد و 
سرمربی استقلال در نشست خبری پاسخش را 

با احترام داد. 
   کلاس 

طاهری همچنین خاطرنشان کرد: ویسی بعد از 
بازی بلافاصله به تلویزیون رفت و گفت اگر ساپینتو 
را در خیابان ببیند، فکر می کند دیوانه است. آقای 
ویسی! ادب را رعایت کن و احترام همکارت را نگه 
دار. این حرف ها بد است. آقای ویسی! واقعاً فکر 
کردی در سطح گواردیولا هستی که درباره ساپینتو 
حرف می زنی؟ تو باید به هواداران استقلال احترام 
بگذاری، بعدها چطور می خواهی رو در روی آنها 

قرار بگیری؟
   تمرینات 

وی در مورد تعطیلی دو روزه تمرینات استقلال 
تصریح کرد: فکر کنم چون پایان فصل است و 
بازیکنان خسته هستند، ساپینتو فکر کرده که 
بازیکنان شاید تمرین زده شوند، به همین دلیل به 

آنها دو روز استراحت داد. اینها تحلیل من است و 
حرف های ساپینتو نیست، اما چون برنامه تمرین 

فردا را داده است، من اینطور پاسخ دادم. 
   اعتراض به داوری 

سرپرست تیم فوتبال استقلال با اشاره به 
اعتراض ها به داوری ها گفت: در مورد داوری 
حرف های زیادی دارم. از بس که ساکت بودم 
و هیچ چیز نگفتم تا یک کلمه حرف می زنم به 
خیلی ها برمی خورد. اشتباه کردم از روز اول ساکت 
بودم و ادب و نزاکت را رعایت کردم. در مورد داوری 
صحبت نکنم، بهتر است چون حرف من و هواداران 
خریداری ندارد. آقایان! چند تیم در ایران از وضعیت 
داوری ها معترض هستند؟ از این به بعد می گویم 
داوری ها عالی است و اگر پنالتی گرفتند، می گویم 
اشتباه کردید. درباره دیگر مسائل هم چیزی نگویم، 
بهتر است. وقتی این همه اعتراض از بیشتر تیم ها 
دیده می شود، ولی کسی پاسخی نمی دهد، من چه 

چیزی بگویم .


